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VÝKONNÝ VÝBOR  

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE  

Zápis č.10/2015 z jednání VV dne 14.7.2015 

 
Místo jednání: Praha, Strahov, jednací místnost č.234  
Účastníci:  Výkonný výbor - David Frydrych (DF), Jiří Vinter (JV), Jaroslav Borovský (JB),  

                                                Jan Stránský (JS), Martin Charvát (MCh) 
                     Sekretariát - Ivana Skočdopolová (IS)    
Omluveni:   Generální sekretář - Pavel Myšák (PM); Sportovní ředitel - Antonín Brabec (AB) 
Hosté:          Juraj Rázga (JR); Eduard Krützner st. 
                      
 
Kontrola bodů z minulého jednání: 

1. Oslavy výročí ČSRU 
JB seznámil VV s konceptem oslav 90 let. Původně plánovaný červnový termín bude nutné změnit 
z důvodu plného sportovního kalendáře (finále Extraligy, neznámé termíny turnajů ž+m 7´s, 
přátelské utkání reprezentace mužů). 
 
Usnesení:  VV rozhodl oslavy přesunout na termín 17. září 2016. místo konání Vyškov zůstává. VV 
pověřuje JB přepracováním konceptu oslav pro zářiový termín a MCh vytvořením loga akce.  
 

2. Sestavení týmu pro zápas v Berlíně 
Navrhované přátelské utkání mužů mezi Berlínem a výběrem Prahy v srpnu t.r. není možné ze 
strany ČSRU zajistit. 
 
Usnesení: VV pověřuje AB nabídnout zápas v Berlíně klubům. 

 

Jmenování RT reprezentačních kategorií  
AB předložil VV návrh na jmenování hlavních trenérů mládežnických kategorií 

Usnesení: VV schvaluje návrh AB a jmenuje hlavním trenérem kategorie U18 Karla Šampalíka a 
hlavním trenérem kategorie U16 Tomáše Kohouta. 

 

3. ME U20 
PM poskytl VV informci o potvrzení konání turnaje Mistrovství Evropy: Rugby Europe ustoupila 
od záměru tento turnaj přesunout na jaro 2016 a požádala ČSRU o zorganizování tohoto turnaje na 
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konci srpna (22-29.8.2015). V současné době je potvrzena účast pouze 5 národních týmů. Národní 
tým Ukrajiny z důvodů politické situace v zemi a národní tým Maďarska z finančních důvodů 
zatím účast nepotvrdily. Je tak zvažována možnost uspořádat turnaj za účasti pouze šesti zemí.  Z 
organizačních záležitostí jsou zatím předjednány potřebné kapacity pro ubytování a stravování 
účastníků. Turnaj se odehraje v Brně na hřišti RC Brno Bystrc a o zapojení dalšího brněnského 
klubu RC Dragon se zatím stále jedná. Přípravy organizace turnaje jsou značně komplikované, 
jelikož Rugby Europe není schopna garantovat účast 8 národních celků, tak jako tomu bylo v 
předešlých letech. 
 
Usnesení: VV bere veškeré informace na vědomí. VV pověřuje PM organizací turnaje ME U20. 

 
4. Aktuální ro ční rozpočet a jeho průběžné čerpání 
 IS předložila VV průběžné čerpání rozpočtu. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

5. Pololetní závěrka 
IS informovala VV, že pololetní závěrka bude po dohodě se společností Accolang předložena na 
příštím jednání. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
 

6. Cash-flow 
Projednáváno jako součást ročního rozpočtu 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

7. Předložení plánu spolupráce s Yvesem Perrotem 
AB předložil plán spolupráce pro podzimní sezónu s YP. 

Usnesení: VV bere na vědomí zajištěnou pokračující spolupráci s YP. VV pověřuje AB osobním 
setkáním s YP a projednáním s ním navrženého plánu v detailech. Termín schůzky do konce 
července.  

 

8. Kempy ČSRU - rozpočty 
AB předložil plány plnění a čerpání rozpočtů na kempy ČSRU. V současné době je přihlášeno na 
pobytový kemp do Zbraslavic 32 účastníků a na příměstský kemp do Prahy 29 účastníků.   
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Usnesení: VV bere na vědomí průběžný stav naplnění kempů a plateb účastníků. VV vyzývá kluby k 
větší podpoře unijním kempů mezi svými členy, zvláště u reprezentantů a u nadějných hráčů. 
Význam unijních kempů je pro jejich rozvoj talentovaných hráčů a jejich uplatnění v 
reprezentacích nezastupitelný.  Pro realizaci kempů VV schvaluje vyplacení zálohy ve výši 50 tis. 
Kč na pokrytí nezbytně nutných nákladů přípravy kempů. Záloha bude vyúčtována vůči příjmům z 
plateb účastníků. Obě akce musí mít vyrovnaný rozpočet a nesmějí celkově skončit ztrátou.  

  

9. RWC 2015 - Obchodní nabídka partnerům klubů  
JS informoval o spolupráci ČSRU s Českou televizí k RWC 2015. Momentálně je připravena 
obchodní nabídka reklamních časů k jednotlivým přenosům šampionátu na programu ČT4  Česká 
televize bude z RWC přenášet 23 zápasů a úvodní ceremoniál.  VV oslovil s touto nabídkou kluby, 
které v tom žádá o spolupráci.  

Usnesení: VV pověřuje JS k oslovení partnerů ČSRU s obchodní nabídkou ČT k RWC 2015. VV v 
rámci propagace RWC 2015 připravuje několik dalších informačně propagačních materiálů, které 
budou zveřejňovány také na unijním webu. V propagaci RWC 2015 (a ragby vůbec) VV žádá kluby 
o spolupráci při elektronické distribuci těchto materiálů, případně i jejich zveřejňování v tištěné 
podobě ve svém okolí a v regionálních médiích. 

 

10. Centrum sportu Ministerstva vnitra (CS MV) 
Dne 1.7.2015 začala oficiální jednání ČSRU s CS MV o podmínkách možného zařazení ragby, 
coby nyní nově olympijského sportu, do RSC pod MV (Resortní sportovní centrum v sekci pod 
Ministerstvem vnitra). Zejména je vyjednáváno využívání sportovišť RSC v areálech “Markéta” a 
“Stromovka” pro přípravy reprezentací a to již od příští sezóny. Dále s tím jsou domlouvány i 
další možnosti sdílení prostor a zázemí v rámci RSC na “Markétě” pro využití skladů materiálu a 
vzdělávání ČSRU.    

Usnesení: VV pověřuje DF, JB, JS v jednáních se zástupci CS MV a přípravou smluv pro zajištění 
sportovních příprav reprezentací v RSC i samotného využívání areálu “Markéta” pro potřeby a 
zájmy ČSRU. VV pověřuje AB kontaktní osobou pro komunikaci se sportovním ředitelem Auto klub 
Markéta při PSK Olymp Praha pro dojednávání provozních podmínek pro potřeby ragby v areálu 
“Markéta”. VV dále pověřuje AB  sestavením termínů tréninků ČSRU na “Markétě” a přehledem 
vybraných akcí z plánu ČSRU k pořádání na “Markétě”.  

 

11. RAOP - nasdílení tréninkový prostorů s ČSRU na “Markétě”    
V rámci vyjednávání podmínek využívání areálu “Markéta” pro ČSRU dojednává VV zajištění 
tréninků pro nově vzniklý klub RA Olymp Praha.  
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Usnesení: VV pověřuje DF, JB, JS ke sjednání podmínek s klubem RA Olymp Praha v rámci 
případného využiívání areálu “Markéta” ČSRU, zejména nasdílením volných časových oken v 
rozvrhu hřiště a tělocvičny a stanovením režimu využíváni přidělených prostorů pro ragby na 
“Markétě.” 

 

12. Nabídka Playo.tv 
VV projednal novou nabídku internetové televize Playo.tv pro extraligové přenosy. Cena balíčku a 
služeb za 16 přenosů soutěžních zápasů a zejména dojednání spolupráce s kluby není pro sezónu 
2015/2016 realizovatelná.    

Usnesení: VV rozhodl, že nabídka pro ČSRU je v současné době neakceptovatelná. VV pověřuje 
JB o předání nabídky na kluby, zda některý z nich nebude mít zájem o živé internetové přenosy 
svých utkání či turnajů.  

 

13. Utkání ČR x NZ Ambassadors 
VV vyhodnotil akci pořádanou zcela klubem RC Tatra Smíchov za velice úspěšnou, dle získaného 
monitoringu médií i za vysoce sledovatelnou a dodatečně, znova ještě jednou, děkuje klubu RC 
Tatra Smíchov za skvělou organizaci i propagaci Českého ragby. RC Tatra Smíchov oznámil svůj 
záměr opětovného uspořádání tohoto utkání v červnu příštího roku dle volných termínů a nabídl 
VV ČSRU spoluúčast na této akci.  

Usnesení: VV přijal nabídku RC Tatra Smíchov na spoluúčast ČSRU při organizaci akce “New 
Zealand Ambassadors, Prague 2016” bez finanční angažovanosti na tomto utkání.    

 

 
15. Rezignace RT kategorie 7´s seniorky 
Sekretariát obdržel dne 15.6.2015 rezignaci RT reprezentace 7´s seniorek. 
 

Usnesení: VV bere rezignaci RT a vědomí a pověřuje AB navrhnout VV nový realizační tým. 

 

16. Nákup míčů Adidas s potiskem České Ragby od Lion Sport 
AB požádal VV o schválení nákupu objednaných 250 míčů (náklad 79 255,-Kč vč. DPH) pro 
potřeby reprezentací a rozvoje klubů. 
 
Usnesení: VV pověřuje AB přípravou návrhu počtu míčů pro potřeby reprezentace a počtu míčů k 
rozdělení na kluby.  VV schvaluje nákup a pověřuje AB připravením návrhu systému rozdělování 



 
 
 

Zápis VV ČSRU 
 

 
 

-5 - 

míčů pro potřeby rozvoje klubů při propagaci ragby a získávání nových členů. VV doporučuje 
směřovat podporu především na menší a nové kluby.    

 
17. Utkání ČR x Penguins 
Penguin International Rugby Football Club zvažuje Českou republiku a Slovensko zařadit na rok 
2016 do své každoroční International Tours (PIT). Cestu pěti dnů v Čechách a pěti dnů na 
Slovensku by klub absolvoval v období nejdříve od půli května do maximálně půli června. V 
rámci svých International Tours zavítali Penguins do České republiky již v roce 1997 a po té ještě 
v roce 1999. S nabídkou zápasů Penguins v Čechách a na Slovensku na rok 2016 seznámil VV 
ČSRU Eduard Krützner st. Jednalo by se o sehrání utkání reprezentací a případně i Penguins 
Kings s výběrem „starých pánů“ z mužstev hraných s Penguins při předchozích návštěvách. Na 
programu PIT bývají i školení. 
 

Usnesení: VV bere na vědomí Penguins Internationl Tours 2016 s případnou zastávkou v 
Čechách, ale s ohledem na rozpočtová omezení ČSRU se jakýchkoliv privátních akcí nemůže Unie 
finančně účastnit v žádném rozsahu, ani být garantem pořádání těchto akcí či jen jejich částí. 
Zároveň VV upozorňuje, že období od půli května do půli června je ve výběru termínů pro sehrání 
přátelských utkání s hráči repre velice omezené, navíc dnes s ještě neznámými termíny turnajů 7s 
od Rugby Europe.  

 

18. Mezinárodní turnaj v Zánce 2014 
Usnesení: VV odsouhlasil zpětně zaslat částku ve výši dle skutečných nákladů. 
 

19. Grant Hl.m.Prahy  

ČSRU se podařilo získat grant na podporu projektu “Pražské ragby” z prostředků Magistrátu 
hlavního města Prahy.  

Usnesení: VV pověřuje JB o vyhlášení grantového řízení a AB, TK spoluprací.  

 

20. Dohoda o společném postupu s ČOV 

DF informoval o podepsání společné dohody s ČOV ve vztahu sportovním, výchovném a 
reprezentačním, kterou ČOV se svazy standardně podepisuje. 

Usnesení: VV bere na vědomí 
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21. Změna data utkání reprezentace mužů  

Po dohodě se Švýcarskou stranou a na žádost obou hlavních trenérů reprezentací se utkání CZE 
vs. SUI odehraje v termínu 24. října 2015 ve Vyškově. 

Usnesení: VV bere na vědomí 

 

22. Žádost o navýšení rozpočtu reprezentace 7´s juniorek 

RT reprezentační kategorie 7´s juniorek požádal o navýšení rozpočtu a to z důvodu uspořádání 
soustředění před odjezdem na turnaj Olympic Hopes do Maďarska. 

Usnesení: VV schvaluje navýšení ve výši 6.800 Kč.  

 

23. Nabídka přátelského utkání U18, Polsko 

Dne 9.7.2015 dorazila sekretariátu nabídka polské unie na sehrání přátelského utkání mezi výběry 
kategorie U18 a to konkrétně v termínu 25-27.9.2015 ve městě Lodž. Polská rugbyová unie 
pokryje náklady spojené s ubytováním a stravováním pro 30 osob. Recipročně očekávají od 
našeho svazu stejné pozvání v termínu únor/březen 2016 a to pro jednu z kategorií (U18, U19, 
U23). 

Usnesení: VV pověřuje AB k předložení  nabídky realizačnímu týmu U18.  

 

 
Příští zasedání VV dne  19.8.2015 od 9:00 hodin. 
 
V Praze dne 20. 7. 2015 
Zapsala: Ivana Skočdopolová 


